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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen további intézkedéseket tervez a kormány az 
élelmiszerpazarlás jelensége ellen tenni?" 

Manapság az Európai Unióban, így hazánkban is eléggé égető kérdéssé vált az élelmiszerpazarlás. 
Magyarországon, becslések szerint fejenként 175 kilogramm élelmiszer veszik kárba évente.

Ez egyrészt nagy gazdasági kárt másrészt nagy környezeti megterhelést jelent számunkra, hiszen 
vizet pocsékolunk el, termőföldjeinket fölöslegesen merítjük ki a végletekig.

A probléma felvet morális jellegű kérdéseket, hiszen rengetegen éheznek, vagy nem jutnak 
megfelelő élelmiszerhez.

Ma Magyarországon a termelői és a fogyasztói lánc minden lépcsőjén keletkezik 
élelmiszerhulladék.

Az alábbi kérdésekben várom Miniszter Úr megtisztelő válaszát.

Milyen ösztönző jellegű változtatásokkal tervezi a kormány az élelmiszeradományozás lehetőségét 
népszerűsíteni és bővíteni?

Tervezi a kormány egy szélesebb infrastruktúra kiépítését, melyben a rászorulók több 
élelmiszeradományt kapnak csökkentve ezáltal az élelmiszerpazarlást és elősegítve a nehezebb 
életkörülmények között élő emberek táplálékhoz való hozzájutását.

Milyen sikeres volt idáig a „Maradék nélkül” nevezetű program? Vannak arra vonatkozó adatok, 
hogy mennyi ember gondolkozását változtatta meg ez a projekt?

Milyen további intézkedéseket tervez a kormány az élelmiszerpazarlás jelensége ellen tenni?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm!


